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- projekt - 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 26 stycznia 2018 roku 

 

XXXV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Sportu -  Anna Wilisowska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXV sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  
Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad proszę o podniesienie ręki. 
 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 10 głosami /10 obecnych i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania, Gminnej Spółce Wodnej Kobierzyce, 

dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce, oraz określenia sposobu jej rozliczenia.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia umożliwiającego 

realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce 

oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część 

tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Kobierzyce oraz ustalenia trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 

z dnia 24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/310/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

23 czerwca 2016 r. w sprawie Uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2015-

2023. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Przestrzennej w środkowo-zachodniej części 

wsi Bielany Wrocławskie.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu Rolantowice.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kresowej w południowo-wschodniej części wsi 

Tyniec Mały.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Topolowej w środkowo-zachodniej części wsi 

Domasław.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a ul. Borówkową w północno-

środkowej części wsi Księginice.  
19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Modrzewiowej w środkowo-wschodniej 

części wsi Domasław. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Zacisze w środkowo-zachodniej części wsi 

Krzyżowice . 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-południowej części wsi 

Wierzbice.  
22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-wschodniej części wsi 

Wierzbice. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru środkowo-zachodniej części wsi Jaszowice.  
24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego po wschodniej stronie ul. Sportowej w 

środkowej części wsi Kobierzyce.  
25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w środkowo-

zachodniej części wsi Kobierzyce.  
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26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jagodowej w południowo-

środkowej części wsi Małuszów. 
27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały.  
28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w północno-

środkowej części obrębu Wierzbice.  
29. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce za rok 2017. 

30. Sprawozdanie Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy Kobierzyce za rok 2017. 
31. Sprawozdanie Komisji DS. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Kobierzyce za 

rok 2017. 

32. Sprawozdanie Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego 

za rok 2017. 
33. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Rady Gminy Kobierzyce w roku 2017. 

34. Prezentacja proGeo Sp. z o.o. w sprawie „Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska 

Gminy Kobierzyce na l. 2018-2021” oraz „Raportu z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska Gminy Kobierzyce za l. 2015-2016”. 

35. Interpelacje radnych. 

36. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
37. Zapytania radnych i sołtysów. 
38. Wnioski i sprawy różne. 
39. Komunikaty Przewodniczącej. 
40. Zakończenie obrad.  

 

Na salę obrad przyszedł radny Wiesław Muraczewski 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy? 

Za – 10 osób  

1 osoba wstrzymała się od głosu 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/652/18 w sprawie ustalenia zasad udzielania, Gminnej Spółce Wodnej 

Kobierzyce, dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce, oraz określenia sposobu jej 

rozliczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Temat ulic Sosnowej i Kłodzkiej miało być ograniczenie prędkości? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W południowej części drogi zarządca nie zgodził się. Będziemy 

namawiać p. starostę do nowych rozwiązań. Musimy zdobyć zgodę zarządcy. 

 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/653/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

umożliwiającego realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku 

Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany Wrocławskie 

– Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z autopoprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXV/654/18 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Kobierzyce oraz ustalenia trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/655/18 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2018 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.10 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Wierzbice proszę na następne spotkanie o wyjaśnienia odnośnie zapisu 

boiska? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zarządze kontrolę boiska - ujęcie w księgach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/656/18 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.11. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/657/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/658/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu nie opiniowała projektu 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam przerwę na czas 

zaopiniowania projektu uchwały przez komisję Użyteczności Publicznej.  

Przerwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady po przerwie i 

stwierdzam, że Rada Gminy ma quorum i jest władna obradować, podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu w przerwie pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Salę obrad opuścił Radny Muraczewski 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/659/18 w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/310/16 Rady Gminy Kobierzyce  

z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie Uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 

2015-2023. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Na salę obrad powrócił Radny Muraczewski 

 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/660/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Przestrzennej w środkowo-zachodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: W uzasadnieniu należy dodać słowo 

„uchwalenia”. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXV/661/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu Rolantowice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/662/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Kresowej w południowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/663/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Topolowej w środkowo-zachodniej części 

wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXV/664/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a ul. Borówkową w 

północno-środkowej części wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/665/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Modrzewiowej w środkowo-wschodniej części wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  



 

14 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/666/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Zacisze w środkowo-zachodniej części wsi 

Krzyżowice . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXXV/667/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

 przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-południowej części wsi 

Wierzbice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/668/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Tarnopolskiej w środkowo-wschodniej części wsi Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/669/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w środkowo-zachodniej części wsi Jaszowice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/670/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego po wschodniej stronie ul. Sportowej w 

środkowej części wsi Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/671/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w środkowo-

zachodniej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

negatywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, odrzuciła 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jagodowej w południowo-środkowej części wsi 

Małuszów następującym stosunkiem głosów: 

Za podjęciem uchwały – 0  

Przeciw – 11 osób 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Jagodowej w południowo-środkowej części wsi Małuszów nie została podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/672/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXV/673/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w północno-

środkowej części obrębu Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam przerwę do godziny 11.00. 

Przerwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady po przerwie i 

stwierdzam, że Rada Gminy ma quorum i jest władna obradować, podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.29. 

Komisja  Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie  Komisji za rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do 

sprawozdania? Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej za 2017 rok? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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11 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za  2017 /załącznik nr 3/. 

 

Ad.30. 

Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Czesław Stadnik: Komisja  Użyteczności 

Publicznej pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie Komisji za rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do 

sprawozdania? Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania Komisji Użyteczności Publicznej za 

2017? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie Komisji Użyteczności Publicznej za 2017 /załącznik nr 4/. 

 

Ad.31. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  sprawozdanie Komisji Budżetowej za rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do 

sprawozdania? Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania Komisji Budżetowej za 2017? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie Komisji Budżetowej za 2017 /załącznik nr 5/. 

 

Ad.32. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie Komisji za rok 

2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do 

sprawozdania? Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania Komisji Rolnictwa za 2017? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie Komisji Rolnictwa za 2017 /załącznik nr 6/. 

 

Ad.33. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Rady Gminy za 2017 rok. 

Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Rady Gminy za 2017? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie za 2017 /załącznik nr 7/. 

 

Z sali posiedzeń wyszła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 
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Ad.34. 

Przedstawiciel firmy proGeo sp. z o.o. przedstawił prezentację nt. „Aktualizacji Programu 

Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce na l. 2018-2021” oraz „Raportu z wykonania 

Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za l. 2015-2016”/załącznik nr 8/. 
 

Ad.35. 

Brak. 

 

Ad.36. 

Brak. 

 

Ad.37. 

Radny Jarosław Zawisza: Czy mogę prosić o sprawozdanie dotyczące wymiany kotłów? 

Skarbnik Maria Prodeus: Zrobię. 

Radny Jarosław Zawisza: Jest kilka domów-może trzeba dotrzeć do nich. 

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Sprawozdanie będzie przygotowane na następną sesję. Jeżeli 

będzie możliwość to zbadamy smog. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: będziemy apelować do mieszkańców. 

Radny Henryk Łoposzko: Zabiegi są żeby gaz ściągnąć na południe. Jedna sprawa to wymiana 

pieców a druga sprawa to zakup ekogroszku. Projekt dofinansowania węgla dla rodzin, których nie 

stać na zakup. 

Skarbnik Maria Prodeus: Są dodatki mieszkaniowe, są również dodatki na opał. 

Radny Czesław Stadnik: dotarły do mnie informacje, że w pomieszczeniu na 2,5 m nie można 

ustawić pieca. Druga sprawa – co się dzieje ze sprawą Policji?, jaka jest sytuacja Kolei? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Rozmawiałem z panią dyrektor odnośnie gazyfikacji. 

Jest już gaz rozprowadzony. Robią biznesplan – czy im się opłaca czy nie. Odnośnie Kolei – jest 

szereg ciężkich przejazdów na trasie . Dworce – nie ma w tym temacie rozmów. Odnośnie Policji – 

ogłosimy przetarg na monitoring gminy. To jest duży przetarg. Do połowy roku uruchomią Komisariat 

Policji w Kobierzycach jest zespół powołany do opracowania etatyzacji Komisariatu. 

Radny Adam Raś: Na pewno ten program jest dobry, ale czarny dym pochodzi z domów, których nie 

stać na wymianę pieca. 

Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: Sejmik podjął uchwałę, że za 10 lat nie będzie można palić 

tam gdzie jest dostęp do innych rozwiązań. Drogi powiatowe – Gmina Kobierzyce przoduje w 

dofinansowaniu dróg powiatowych. 

Radny Jarosław Zawisza: W Bielanach Wrocławskich jest problem z Pocztą Polską. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Problem jest w całym kraju. Umówiłem się z panią 

Kierownik poczty. Zgłosimy problemy. Gazetki gminne będą roznoszone po całej gminie. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Prośba do sołtysów, którzy odmawiają roznoszenia podatków – 

nie ma sposobu kontaktu. 

 

Ad.38. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska złożyła wniosek dot. podjętych przez 

Radę Gminy uchwał w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce /załącznik nr 

9/. 

 

Ad.39. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przypominam państwu o wyjeździe 

na szkolenie – godz.15.00. 

 

Ad.40. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXV Sesji 

Rady Gminy.  

 

 

Sesja zakończyła się o godz.12.10. 

Liczba załączników: 9.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180126. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Kamila Izraelska                                                                                   Elżbieta Regulska 

 

 

 

 

 

 
 


